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Nr.  1615 din 31.03.2022 

P R O C E S –V E R B A L 

încheiat azi 31 martie  2022 
 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  
Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 53/25.03.2022 a convocat 

Consiliul Local al comunei Batos, judetul Mures in sedinta ordinara pentru data de 
31.03.2022, ora 13.00. 
 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BITA VALERIU-

AUREL, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, MARCUS 
IOAN, ONOFREI DANIELA,  TODEA MARIA, TAMASAN EMIL-CORNEL. 

ABSENTI: URBAN WALTER-MICHAEL. 
INVITAT: MARIAN TEODOR - RAUL. 
PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie Marcela.  

Doamna secretar general al u.a.t. Batos - sunt prezenti 11 consilieri, astfel 
potrivit OUG nr. 57/2019 constatam faptul ca sedinta este legal constituita. Toate 
punctele inscrise pe ordinea de zi sunt insotite de documentele prevazute de Codul 

administrativ.  
In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 09.02.2022 daca sunt 
completari, modificari, adaugiri?cine este pentru, impotriva, abtineri? si se voteaza in 
unanimitate cu  10 voturi pentru, 1 abtinere ( Andone)  si 1 absent ( Urban). 

Doamna secretar general – supune la vot ordinea de zi, cine este: Pentru? 
Impotrivă? Abțineri? : 

 

O R D I N E     D E    Z I 
 

1. Depunerea jurământului de către supleantul al cărui mandat a fost validat de 
Judecătoria Reghin. 

2. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea participării la „ Programul privind 

reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi, prin promovarea 
infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier nepoluant din punct de 

vedere energetic: stații de reîncărcare pentru vehicule electrice în localități” cu 
proiectul:“AMPLASARE STAŢII DE REÎNCARCARE PENTRU VEHICULE 
ELECTRICE ÎN COMUNA BATOŞ, JUD. MUREŞ:AMPLASARE STAŢIE DE 
REÎNCARCARE PENTRU VEHICULE ELECTRICE ÎN LOCALITATEA BATOŞ, 

CONFORM CĂRŢII FUNCIARE NR. 52987 BATOŞ NR. CADASTRAL 
52987AMPLASARE STAŢIE DE REÎNCARCARE PENTRU VEHICULE ELECTRICE 

ÎN LOCALITATEA DEDRAD, CONFORM CĂRŢII FUNCIARE NR. 51657 BATOŞ, 
NR. CADASTRAL 51657“ . 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional la Contractul de inchiriere 

pajisti proprietate privata a comunei Batos, inregistrat sub nr. 1490/21.03.2019. 
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4. Proiect de hotarare privind aprobarea închirierii directe a suprafeţei de 65 ha de 
pajişte aflată înproprietatea privată a comunei Batoş. 

5. Proiect de hotarare privind actualizarea Planului de analiză şi acoperire a 

riscurilor  comunei Batos. 
6. Proiect de hotarare privind stabilirea situatiilor deosebite pentru care se acorda 

ajutoare de urgenta din bugetul local al comunei Batos, judetul Mures. 

7. Proiect de hotarare privind modificarea art. 1 al Hotararii Consiliului Local Batos 
nr. 4/2020. 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului referitor la  acordarea 

sprijinului financiar, de la bugetul propriu al Comunei Batoş, unităților de cult 
din comuna Batoş, apartinând cultelor religioase recunoscute din România. 

9. Proiect de hotarare privind modificarea art. 2 punctul 1 din Hotararea Consiliului 

Local Batos nr.42/27.11.2020 . 
10. Proiect de hotarare privind nominalizarea de către Consiliul Local al comunei 

Batoş a doi consilieri locali care vor avea calitatea de evaluatori în cadrul 

Comisiei de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale secretarului 
general al comunei Batoş. 

11. Raportul anual privind  starea economica, sociala si de mediu a Comunei Batos 

pe anul 2021. 
12. Cereri. 

13. Diverse. 
 

si se voteaza in unanimitate cu 11 voturi pentru si 1 absent (Urban). 

 
Punctul 1.  

Doamna secretar general – avand in vedere Incheierea civila nr.230/2022 a 
Judecatoriei Reghin prin care s-a validat mandatul supleantului, domnul Marian 
Teodor Raul este invitat la sedinta consiliului local pentru depunerea juramantului: 

                ”Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea 
ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor comunei Batos. Aşa să îmi 
ajute Dumnezeu!”. 

Consilierul a pus mâna stângă atât pe Constituţie cât şi pe Biblie, a dat citire 
jurământului, după care a semnat jurământul de credinţă, imprimat pe un formular 

special.  
Un exemplar al jurământului se păstrează la dosarul de sedinta iar al doilea s-a 

înmânat consilierului local.                           

2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea participării la „ Programul 
privind reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi, prin 

promovarea infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier nepoluant 

din punct de vedere energetic: stații de reîncărcare pentru vehicule electrice 

în localități” cu proiectul:“AMPLASARE STAŢII DE REÎNCARCARE PENTRU 
VEHICULE ELECTRICE ÎN COMUNA BATOŞ, JUD. MUREŞ:AMPLASARE 

STAŢIE DE REÎNCARCARE PENTRU VEHICULE ELECTRICE ÎN 
LOCALITATEA BATOŞ, CONFORM CĂRŢII FUNCIARE NR. 52987 BATOŞ NR. 
CADASTRAL 52987AMPLASARE STAŢIE DE REÎNCARCARE PENTRU 

VEHICULE ELECTRICE ÎN LOCALITATEA DEDRAD, CONFORM CĂRŢII 
FUNCIARE NR. 51657 BATOŞ, NR. CADASTRAL 51657“ . 
Domnul primar Cotoi Dumitru – dorim sa obtinem finantare pentru orice se 

poate, vor fi si vehicule electrice in comuna dar cu siguranta vom avea si pentru 
primarie un microbuz pentru elevi care va depinde de aceste statii de reincarcare. 

Daca se finanteaza si este aproape in totalitate eligibil, mai putin obtinerea 
avizelor, amenajarea spatiilor unde vin amenajate aceste statii si racordarea la 



curent electric.Amplasarea statiilor de reincarcare este conditionata de 
amplasarea langa un punct de transformare, la Batos propunerea este unde e 
capela iar la Dedrad, unde era cabina telefonica, la 50 m de statia de maxi-taxi 

inspre Goreni.  
Solicitarile se pot depune pana in luna mai. Devizul prevede o suma de 90000 lei 
cheltuieli neeligibile dar racordarea la curent si amenajarea unui platou nu sunt 

atat de costisitoare dar cand se vine la licitatie sumele coboara.  
Domnul consilier Marcus Ioan – cand vor fi cine le suporta, au o statie de 

incasare ?   
Domnul primar Cotoi Dumitru – da, ca la parcare. 
Domnul consilier Fulop Domokos – cand se dau proiectele astea de lege, cei care 

le dau se uita  de ce are nevoie comuna respectiva ? toate vin parca cu spatele in 
fata.   
Domnul primar Cotoi Dumitru –chestia cu protectia mediului e la nivel national, 

Romania plateste amenz, infrigimentul asupra tarii noastre, atunci trebuie sa se 
aloce bani pentru asa ceva.  

Domnul consilieer Fulop Domokos – la poluare e si canalizarea,  o pronblema mai 
mare.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – se va acorda si pentru aia. 

Domnul presedinte de sedinta Fulop Domokos  – avand in vedere ca nu mai sunt 
discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 voturi 

pentru si 1 absent ( Urban). 
Se adopta hotararea nr.13 din 31.03.2022 cu privire la aprobarea participării la 

„ Programul privind reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi, 

prin promovarea infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier nepoluant 

din punct de vedere energetic: stații de reîncărcare pentru vehicule electrice în 

localități” cu proiectul:“AMPLASARE STAŢII DE REÎNCARCARE PENTRU 
VEHICULE ELECTRICE ÎN COMUNA BATOŞ, JUD. MUREŞ:AMPLASARE STAŢIE DE 

REÎNCARCARE PENTRU VEHICULE ELECTRICE ÎN LOCALITATEA BATOŞ, 
CONFORM CĂRŢII FUNCIARE NR. 52987 BATOŞ NR. CADASTRAL 
52987AMPLASARE STAŢIE DE REÎNCARCARE PENTRU VEHICULE ELECTRICE ÎN 

LOCALITATEA DEDRAD, CONFORM CĂRŢII FUNCIARE NR. 51657 BATOŞ, NR. 
CADASTRAL 51657“ . 

Domnul primar Cotoi Dumitru – va urma o sesiune de depuneri de proiecte 
pentru microbuz, acesta va avea o statie de incarcare, va trebui sa stabilim unde 
va fi parcat microbuzul si amplasarea statiei de incarcare a lui. Va mai fi tot intr-

o sesiune urmatoare amplasarea de camera de supraveghere,  chiar un birou. 
Doamna consilir Onofrei Daniela – microbuzul acesta e acelasi cu cel de la scoala 

sau e altul? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – noua pentru scoala ne trebuie.  
  

3. Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional la Contractul de 
inchiriere pajisti proprietate privata a comunei Batos, inregistrat sub nr. 
1490/21.03.2019. 

Domnul consilier Gliga Ioan – domnul Cimpean a solicitat diminuarea, si noi ne-
am dori sa fie o plafonare la contracte, toata lumea sa termine odata. Propun sa 

mergem pe cesiune la cei la care putem, sa le dam termen, la cei care nu putem 
sa gasim o solutie sa nu depasim anii de termen la contract. Ca sa putem atribui 
1 ha trebuie sa anulam alte contracte. Si daca a primit dupa 20 vaci si acum are 

numai 10 el respecta incarcatura conform APIA. Degeaba ii anulam contractul si 
dam la altcineva ca atunci ne va putea actiona in instanta.  
Domnul consilier Abos Ferencz – atunci cum calculam 80 ari si nu 3 ha. 



Domnul consilier Gliga Ioan – in momentul cand s-a impartit pasunea s-a 
numarat efectivul de animale si s-a atribuit pasunea, au revenit 0,50 ha/vaca, 
acum fiecare si-a marit efectivul de animale.  

Domnul consilier Abos Ferencz – 20 vaci si 400 oi, nu i-ai putut da pentru atatea.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – pasunea s-a primit dupa efectivul avut in 2019,  
ei isi maresc efectivul de animale dar pasunea e aceeasi, nici unul nu poate face 

dovada ca au cumparat teren. Noi de unde sa crestem suprafata de pasune? 
Domnul presedinte de sedinta Fulop Domokos  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 voturi pentru si 1 
absent ( Urban). 

Se adopta hotararea nr. 14 din 31.03.2022 privind aprobarea actului aditional 

la Contractul de inchiriere pajisti proprietate privata a comunei Batos, inregistrat 
sub nr. 1490/21.03.2019. 

 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea închirierii directe a suprafeţei de 65 
ha de pajişte aflată înproprietatea privată a comunei Batoş. 

Domnul consilier Gliga Ioan – suprafata de 65 ha trebuie sa o scoatem la licitatie. 
Domnul consilier Andone Teodor – dar nu inteleg, cum e disponibil, cea de 32 de 
la Dedrad e disponibila?  

Doamna secretar general – in materialele proiectului de hotarare spune foarte 
clar ca, contractele sunt reziliate. 

Doamna consilier Todea Maria – daca sunt reziliate atunci nu mai vorbim de 
cesiune. 
Domnul consilier Marcus Ioan – de ce sunt 65 ha? 

Doamna secretar general – pentru ca acelea sunt disponibile, nu sunt contracte 
incheiate pe cele 65 ha. 
Domnul consilier Gliga Ioan – noi am discutat de cesiune pentru termenele 

contractelor, prin cesiune putem sa ii dam numai pe 4 ani de acuma. 
Doamna secretar general – daca contractul este reziliat nu se mai poate face 

cesiune. In materialele  de sedinta scrie, fiecare a primit.  
Domnul consilier Abos Ferencz – depune cerere cine vrea si indeplineste 
conditiile.  

Domnul presedinte de sedinta Fulop Domokos  – avand in vedere ca nu mai sunt 
discutii supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 voturi pentru si 1 

absent ( Urban). 
Se adopta hotararea nr. 15 din 31.03.2022 privind aprobarea închirierii directe 

a suprafeţei de 65 ha de pajişte aflată înproprietatea privată a comunei Batoş. 

 
 
5. Proiect de hotărâre privind actualizarea Planului de analiză şi acoperire a 

riscurilor  comunei Batos. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – prezinta raportul proiectului de hotarare, avem 

riscuri de inundatii, incendii. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – pot sa intreb, s-au luat ceva masuri pentru 
incendii? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – da, s-au stins. Mai avem zone cu alunecari de 
teren. 
Domnul consilier Marcus Ioan – dar asigurarile astea obligatorii nu acopera si 

aceste riscuri? 
 

 
 



Domnul presedinte de sedinta Fulop Domokos  – avand in vedere ca nu mai 
sunt discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 
12 voturi pentru si 1 absent ( Urban ). 

Se adopta hotararea nr. 16 din 31.03.2022 privind actualizarea 
Planului de analiză şi acoperire a riscurilor  comunei Batos. 

 

6. Proiect de hotarare privind stabilirea situatiilor deosebite pentru care se 
acorda ajutoare de urgenta din bugetul local al comunei Batos, judetul 

Mures. 
Domnul presedinte de sedinta Fulop Domokos  – avand in vedere ca nu mai sunt 
discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 11 

voturi pentru si 1 absent ( Andone). 
Se adopta hotararea nr. 17 din 31.03.2022 privind stabilirea situatiilor 

deosebite pentru care se acorda ajutoare de urgenta din bugetul local al comunei 

Batos, judetul Mures. 
 

7.Proiect de hotarare privind modificarea art. 1 al Hotararii Consiliului Local 
Batos nr. 4/2020. 

Domnul consilier Gliga Ioan – urmare a solicitarii O.S Rastolita propun a se modifica 

pretul de pornire la licitatie stabilit prin HCL nr. 4/2020 pentru materialul lemnos 
rezultat din cele doua partizi conform raportului de specialitate. 

Domnul presedinte de sedinta Fulop Domokos  – avand in vedere ca nu mai sunt 
discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 voturi 
pentru si 1 absent ( Urban). 

Se adopta hotararea nr. 18 din 31.03.2022 privind modificarea art. 1 al 
Hotararii Consiliului Local Batos nr. 4/2020. 
 

  
8.Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului referitor la  

acordarea sprijinului financiar, de la bugetul propriu al Comunei Batoş, unităților 
de cult din comuna Batoş, apartinând cultelor religioase recunoscute din 
România. 

Domnul primar Cotoi Dumitru  - in fiecare an am alocat sume cultelor, cele mai 

importante au fost pentru construirea capelelor.  
Domnul presedinte de sedinta prezinta situatia din ultimii cinci ani cu sumele 

alocate din bugetul local cultelor religioase. 
- Parohia Ortodoxa Batos – 265.000 lei 
- Parohia Ortodoxa Dedrad – 82.500 lei 

- Parohia Ortodoxa Goreni – 30.000 lei 
- Parohia Ortodoxa Uila – 114.818 lei 

- Parohia Reformata Goreni – 40.000 lei 
- Parohia Romano-Catolica Batos – 28.000 lei 
- Parohia Evanghelica Uila – 45.000 lei.  

Totalul este de 582.818 lei. 
Domnul consilier Marcus Ioan -  la Batos cat e pentru capela  si cat pentru 
restul. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – capela este 130.000 lei.  
Domnul consilier Abos Ferencz – si la Goreni 40.000 pentru Biserica Reformata 

ce reprezinta?  
Domnul primar Cotoi Dumitru – intr-un an au facut acoperisul, au lucrat la casa 
parohiala, in 2018 si 2019 au primit cate 5000, in 2020 au primit 10.000 si in 

2021 20.000 lei. Din cei 20.000 au facut o capela. 



Domnul consilier Abos Ferencz – banii la romano-catolici s-au alocat dupa 
sedinta din decembrie 2021. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – ma bucur ca puteti vedea ce sume s-au alocat, 

asa cum spunea si domnul presedinte deja sunt cereri depuse.  
Domnul consilier Abos Ferencz- ar trebui sa fie desfacut pe fiecare, si la Batos 
sunt bani pentru capela. La Uila parca sunt 90.000 pentru capela.    

Domnul primar Cotoi Dumitru – pana la urma plata s-a derulat printr-o parohie.  
Domnul consilier Tamasan Emil – pana la urma fiecare citeste ce vrea si intelege 

ce vrea.  
Domnul consilier Cimpean Vasile- Augustin - pana la urma la Goreni s-au primit 
cei mai putini bani. Noi ne-am facut capela, bineinteles cu un mic ajutor. 

Domnul consilier Fulop Domokos – acum sa vedem ce facem cu cererile de acum, 
ce s-a dat s-a dat. 
Domnul consilier Marcus Ioan – la art. 4, ar trebui completat, am vazut ca acum 

au inceput sa faca activitati cu copiii, poate ar trebui cuprins si acolo pct. i 
pentru astfel de activitati.  

Doamna secretar general – dar ce fac preotii cu copiii nu se incadreaza la  
activitati sociale? 
Doamna consilier Todea Maria – sa se completeze art. 4 lit. d cu „cultural 

religioase”.  
Domnul consilier Bita Valeriu-Aurel – il propun pe domnul Abos. 

Domnul consilier Cimpean Vasile- Augustin – o propun pe doamna Todea.  
Domnul presedinte de sedinta Fulop Domokos  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii supun la vot propunerea executivului si propunerile facute si se voteaza cu 12 

voturi pentru si 1 absent ( Urban). 
Se adopta hotararea nr. 19 din 31.03.2022 privind aprobarea 

Regulamentului referitor la  acordarea sprijinului financiar, de la bugetul propriu 

al Comunei Batoş, unităților de cult din comuna Batoş, apartinând cultelor 
religioase recunoscute din România. 

9. Proiect de hotarare privind modificarea art. 2 punctul 1 din Hotararea 

Consiliului Local Batos nr.42/27.11.2020 . 
Doamna secretar general – urmare a depunerii juramantului de catre domnul 

consilier Marian Teeodor-Raul se impune a se face modificarile si in cadrul Comisiei 

economice, inlocuirea domnului Costa cu domnul Marian. 
Domnul presedinte de sedinta Fulop Domokos  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 12 voturi pentru si 1 
absent ( Urban). 

Se adopta hotararea nr. 20 din 31.03.2022 privind modificarea art. 2 

punctul 1 din Hotararea Consiliului Local Batos nr.42/27.11.2020 . 
 

10. Proiect de hotarare privind nominalizarea de către Consiliul Local al 
comunei Batoş a doi consilieri locali care vor avea calitatea de evaluatori în 

cadrul Comisiei de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
secretarului general al comunei Batoş. 

Domnul consilier Gliga Ioan –il propun pe domnul Tamasan. 
Domnul consilier Abos Ferencz – il propun pe domnul Marcus. 

Domnul presedinte de sedinta Fulop Domokos  – avand in vedere ca nu mai sunt 
discutii supun la vot propunerile facute si se voteaza cu 12 voturi pentru si 1 absent ( 
Urban). 

Se adopta hotararea nr. 21 din 31.03.2022 privind nominalizarea de către 
Consiliul Local al comunei Batoş a doi consilieri locali care vor avea calitatea de 



evaluatori în cadrul Comisiei de evaluare a performanțelor profesionale 
individuale ale secretarului general al comunei Batoş. 
 
 

11.  Raportul anual privind  starea economica, sociala si de mediu a Comunei 
Batos pe anul 2021. 

 Domnul primar Cotoi Dumitru – doamnelor si domnilor consilieri, asa dupa cum 
prevede legea in fiecare an, pana la sfarsitul lunii martie primarul trebuie sa prezinte 
raportul de activitate. Ati primit fiecare materialele de sedinta, nu o sa ma apuc sa 

citesc. Am trecut si anul 2021 printr-o pademie si alte probleme, acum am scapat de 
pandemiei si am dat de altceva si mai rau, sa speram ca se vor indrepta lucrurile.     
12. Cereri. 

 1. Cererea nr. 1260/17.03.2022 – domnul Oprea Bogdan solicita un spatiu in cadrul 
dispensarului uman Batos unde sa isi desfasoare activitatea un laborator de analize 

medicale.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – am fost la dispensar, spatiu este liber, se preteaza 
pentru ce vrea sa faca, ar fi bine sa fie un astfel de laborator.  

Domnul consilier Bita Valeriu- Aurel – deci numai recolteaza nu si prelucreaza.  
Domnul consilier Abos Ferencz – cabinetul stomatologic nu o sa mai fie? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – e incetat contractul, dupa ce se termina lucrarea 
speram sa revina.  
Doamna consilieer Banciu Eleena – dotarea si-o face el? Analizele si rezultatul vor fi 

contracost, bineinteles. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – bineinteles. Spatiul respectiv are o baie separata de 
restul . 

Doamna secretar general – domnul spunea ca de anul viitor va avea si contract cu Casa 
de Sanatate. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – va indemn sa ii dam, sa inceapa procedura. 
Doamna secretar general – momentan nu putem demara deoareece acolo se desfasoara 
lucrari de reabilitare, amplasamentul fiind predat constructorului.   

 
2. Cererea nr. 1479/25.03.2022 – AMB WINE solicita sprijin pentru utilitati apa si 
electricitate. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – am discutat cu cei de la Electrica, in zona respectiva 
exista stalpi de curent. 

Domnul consilier Bita Valeriu – de inalta tensiune.  
 Domnul consilier Marcus Ioan – sunt trase si fire acolo.  
Domnul consilier Tamasan Emil – acolo jos a fost statie de pompare.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – momentan Electrica nu face extindere, au autorizatie 
pentru satul Batos si inca nu au facut nimic. Le-am solicitat sa vina sa vada ce e cu 

stalpii existenti.  
Referitor la apa, daca se iveste pe parcursul actualului an o sursa de finantare pentru 
extindere, trebuie un rezervor. Din bugetul local nu putem deocamdata. In prima faza va 

trebui sa identificam un spatiu pentru amplasarea rezervorului.  
Domnul consilier Bita Valeriu – in zona aia sus vreti, la Liliac? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – ca sa le rezolve lor problema trebuie dinsus de cabana.  

Domnul consilier Gliga Ioan – oricum ai face trebuie statie de pompare. 
 

13. Diverse. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – in padurea de la Ocolul Silvic Lunca Bradului am 

avut o doboratura estimata la 1900 mc. Din cauza ca este intr-o zona protejata niste 

ONG-uri nu ne lasa sa exploatam. Consiliul stiintific care se ocupa nu sunt de acord sa 



ne lase sa extragem lemnul, am discutat si la Ministerul Mediului dar nu se poate face 
nimic.  

1. Doamna consilier Onofrei Daniela – piata locala sa fie mutata in curtea scolii, de 

multe ori cizmele sunt pana in drum, este pentru siguranta tuturor. 
Dispensarul Batos – peretele pana la geam, pe plan asa este?  S-au mai facut 
modificari, ornamentele in proiect sunt din gips iar cele lipite sunt din polisteren. 

Afara este gresie de interior. 
Trotuarul in zona cimitirului – cand se executa sa se ia legatura cu mai multi 

constructori. Sunt portiuni care ies din garantie, nu arata bine, sigur nu au 
fundatie si ce trebuie,ar trebui remediat pana nu expira garantia,  la urmatoarele 
sa se mareasca perioada de garantie. 

In parcul din sus sunt obiecte de mobilier stricate, ar trebui indepartate pentru 
ca nu se pot repara, daca se pot inlocui e bine.  
Cand incepe asfaltarea, proiectul este gata? 

2. Domnul consilier Andone Teodor – as vrea sa stim un pic situatia asta la 
pietruirea din sate, cum se procedeaza, dupa ce se iau calcule, cate masini 

trebuie. Inainte de asfaltare m-I s-a spus ca o sa avem mai multa piatra dupa ce 
se asfalteaza, dar acum s-a bagat mai putina. Ma intreaba oamenii cat se baga 
intr-un sat cat in altul. Am inteles ca aveti contract cu furnizorul asta de piatra, e 

un om foarte neserios, trimite intr-o zi o masina de piatra, oamenii primariei stau 
acolo si asteapta sa vina alta dar nu mai vine. Nu putem sa ii schimbam daca nu 

sunt seriosi.  
Am avut o solicitare de buldo anul trecut, sa facem santuri, acum am nivelat ceva 
drumuri noi pe acolo dar daca nu sunt santuri  pe camp le facem degeaba, la 

prima ploaie sunt inapoi drumurile. Daca buldo ce il avem nu poate sa mearga sa 
faca santurile, am inteles ca e defect. 

3. Domnul consilier Marcus Ioan – tot referitor la drumurile de camp, se mai poate 

merge eventual cu caruta sau un tractor, drumurile sunt praf si pulbere, circula 
care cum vrea, pe timp de ploaie.   

A fost o discutie data trecuta ca nu s-a votat bugetul, instrumente pentru baietii 
de la PSI, noi am zis sa se cumpere pentru ei niste salopete, sa fie inscriptionate, 
avand in vedere toate incendiile astea, cred ca nu ar fi o mare investitie sa se ia 

niste echipamente ignifuge, in ultima perioada chiar au avut interventii. Sincer, 
stiu ca e procedura dificila, de la buget, i-as premia. Isi fac treaba dar daca ii mai 

si ajuti un pic poate ar fi mai incantati. La Ferma 1 noaptea au mers sa stinga 
incendiul. Sa nu ne dati raspunsuri asa cum i-ati dat la Dana, fiecare vrea numai 
binele, cine vrea raul nu are ce cauta aici.  

Domnul primar raspunde: 
Referitor la piata, credeam ca in curtea aia se poate face un proiect de cresa, si 
pentru piata ar trebui gasita o locatie mai buna, si la Reghin este piata de joi,  nu 

deranjeaza chiar daca e in fata casei, ma mir cum de nu va deranja pana acuma 
cand se descarcau tirurile acolo. Sa discutam , sa gasim o solutie, sa ii intrebam 

si pe oameni, am avut o discutie sa mutam piata in spate la terenul de fotbal, 
satenii nu au fost de acord. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – ce am propus eu e cativa metri mai incolo, eu 

pentru faza cu tirurile si curtea scolii mi-am luat-o, stati linistit, din cauza aia 
sunt oameni care nu ma saluta.   Nu stiu ce asociere vreti sa faceti dar nu va 
iese. Ceea ce am propus eu, pe mine nu ma intereseaza daca vreti sa faceti vreo 

aluzie la casa aia, nu am nici o treaba. Am mai propus si data trecuta, acolo in 
curtea IAS-ului coltul ala se putea frumos amenaja, atata ca erau mutati din 

drum.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – nu zic nimic, hotarati dumneeavoastra.  



Doamna consilier Onofrei Daniela – dar cand si cum hotaram? Trebuie sa luam o 
hotarare sau sa facem o propunere, pur si simplu sa ii puteti instiinta. Am mai 
avut discutia asta si nu a avut nici un rost.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – deocamdata lumea e multumita, si vanzatorii si 
cumparatorii.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – nu e vorba ca ii muti in capatul satului, e 

vorba ca e pentru siguranta.  
Doamna consilier Banciu Elena – dar pe cine deranjeaza? Chiar le place ca se 

intalnesc acolo in centru.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – am avut o discutie lunea trecuta, am avut un 
incident acolo, vanzatorii m-au intrebat daca sa mai vina sau nu. Unul dintre ei 

nu a mai venit luni.  
Domnul consilier Abos Ferencz – domnu primar, acuma o ia cine cum vrea, dar 
cu chioscul ala, nu stiu a cui e, care e statutul lui? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – parca nu ai sti ca e a lui   Sulea.  
Domnul consilier Abos Ferencz – stiu, dar e vandut terenul? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – asteapta sa se faca debransarea de la curent sa 
il strice. 
Am fost si eu la dispensar, nu ma pricep la astfel de lucrari, nu stiu ca e de 

interior sau exterior, este diriginte de santier. Cand o sa vina o sa va chem. 
Domnul consilier Marcus Ioan – este comisie de receptie, aia sa isi faca treaba. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – cu ornamentele la geam, eu cred ca e mai bine 
cu polistiren, repet, numai cred eu, cei din gips pica jos.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – data trecuta mi-ati spus ca o sa sunati sa imi 

spuneti ce e cu zidul ala in geam.  
Domnul consilier Marcus Ioan – dirigintele de santier trebuie sa aiba in vedere sa 
se faca exact cum e pe proiect, ce cauta un perete care vine la mijlocul geamului.  

Domnul consilier Abos Ferencz – culmea ar fi ca geamul sa aiba deschidere.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – dl viceprimar cand termini cu baietii sa ridicati 

mobilierul din parc, poate stiti sa imi spuneti ce trotuar iese din garantie, am 
avut o discutie cu constructorul sa parcurga lucrarea, sa fie cum trebuie.  
Eu vad ca vin cu piatra, au contracte mult mai mari decat cu noi, ar trebui cand 

mergem cu oamenii sa vina cu masinile mai hotarati, sa nu ne lase sa asteptam 
cu utilajele.  

Domnul consilier Andone Teodor – vroiam sa stiu o situatie, cate masini se baga 
intr-un an in sat. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – in fiecare an s-a dus piatra.  

Domnul consilier Abos Ferencz – la Goreni unde mai trebuie, aveti 100 m de 
strada fara asfalt. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – e vorba de hotar. 

Domnul consilier Abos Ferencz – noi nu avem in sat, o roaba. 
Domnul consilier Andone Teodor – oamenii spun ca suntem degeaba la primarie, 

ca nu stiu sa le dau un raspuns, cate masini se baga anul asta la Goreni.  
Domnul consilier Gliga Ioan – poate pe camp nu se mai baga niciuna  ca trebuie 
sa se bage in sat.  

Domnul consilier Andone Teodor – atunci le spun ca nu stiu. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – buldo lucreaza. Sustin si eu ce spune domnul 
Marcus, se circula cu tractoarele pe camp indiferent de timp si se distrug 

drumurile.  
Domnul consilier Marcus Ioan – asta inseamna ca nu este un regulament pe care 

oamenii sa il stie, sa stie ca sunt sanctiuni. Sanctiunea din regulament o aplica 
primaria.  



Domnul consilier Gliga Ioan – ce regulament sa aplicam cand cel de dupa deal de 
la Goreni trebuie sa mearga la stana in fiecare zi 2 km ori ca ploua ori ca ninge.  
Domnul connsilier Marcus Ioan – dupa aceea vi pe asfalt?  

Domnul primar Cotoi Dumitru – oamenii nu vor fi multumiti niciodata. Prin GAL 
ati aprobat dotarea SVSU. Masina de pompieri este dotata cu tinute. La Ferma 1 
au fost solicitati pompierii Reghin, la restu ne-am descurcat noi.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – pentru buldoexcavator tot prin GAL la 
urmatoarea sesiune vor fi 40000 euro pe primarie, va trebui sa venim cu o 

cofinantare. 
Domnul consilier Marcus Ioan – incercati sa vorbiti cu doamna care a fost cu 
consultanta pentru drumurile de exploatare. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – ce se mai poate finanta prin CNI sunt proiecte 
pentru cresa si sala de sport. Am solicitat o expertiza pentru cladirea scolii si a 
dispensarului din Dedrad. Ei nu pot sa recomande demolarea, scriu ca e foarte 

scumpa reabilitarea.  
Cred ca vom opta pentru reabilitarea energetica a caminului din Batos si 

amplasarea pe acoperis a panourilor fotovoltaice.  
Având în vedere faptul că problemele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, va 

multumesc pentru prezenta si declar închise lucrările şedinţei Consiliului local Batoş. 
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